
HAAIEN-ECHO’S    jan 2019 - Aflevering   53
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Ditmaal met tips en bijdragen van leden met
lidnummer: 559, 321, 101, 111, 149,
----------------------------------------------------------
In ‘t Skalaarke, het clubblad van onze 
Torhoutse vrienden troffen we een mooi en 
uitvoerig geïllustreerd verslag aan van Nancy 
Vandecasteele met als titel “Verbroedering 
Zilverhaai”. Nota: Het clubblad van Skalaar 
Torhout is op elke 4D-vergadering in te 
kijken via de leestafel.
----------------------------------------------------------
Op de ruilbeurs van de kweekcentrale in 
Leuven stond  geen Zilverhaai-promotiestand 
maar naar verluidt waren er wel meerdere 
leden van onze club die er op koopjesjacht 
gingen. Een bezoek aan de nabije FAK 
tentoonstelling van Betta Buggenhout werd 
door hen in de route ingepast.
----------------------------------------------------------
Rigo Leurs uit Koersel nam met succes 
deel aan het recente bekwaamheidexamen 
“Basiskennis Aquariumhouden (Zoetwater)” in 
Dendermonde. Hij is nummer 33 bij Zilverhaai Beringen 
in de rij van bezitters met het gegeerde BBATpasje.
----------------------------------------------------------------------------
Op 23 november vond de BBAT-“Nacht van de Aquariaan” 
plaats, met de uitslag van de fotowedstrijd. Het was een 
beetje teleurstellend wegens de matige opkomst en de 
weinige deelnemers aan de wedstrijd. De kwaliteit van 
de foto’s was wel méér dan in orde, en Filip kan het 
weten, want wie denk je dat de ppt-voorstelling hiervan 
ineengestoken had?
----------------------------------------------------------------------------
Kenny Mertens blijft ons verbazen: Zijn voordracht 
“Natuurproducten voor het aquarium” staat thans 
genoteerd in het jaarprogramma 2019 van Black Molly 
Genk. De opleiding en de suggesties die hij bij onze 
club kreeg blijken dus vruchten af te werpen. We zijn er 
zeker van dat Black Molly een prachtige voordracht mag 
verwachten. Kenny koestert bovendien grootse plannen 
met de organisatie van een Garnaalhappening in 2020. We 
zijn benieuwd.
----------------------------------------------------------------------------
Vivarium X: 2 dagen Vivariumbeurs! 
Op zaterdag 24/11 waren 12 Z-haaien actief op de stand 
van onze club, en op zondag 25/11 nog meer. Bij de 
duizenden bezoekers waren ook heel wat clubleden die 
er een verplaatsing naar Rosmalen voor over hadden. Ze 
hebben het zich zeker niet beklaagd.
Deze 10de editie van Vivarium was er eentje op een nieuwe 
locatie, altijd spannend zowel voor organisatie als voor de 
bezoekers. Maar het is uiteindelijk de succesvolste tot nu 
toe geworden. Zilverhaai Beringen is door de organisatie 
bedacht met een lekkere slagroomtaart en een mooie 

plaquette als aandenken, dit voor ook al 
haar 10de deelname als standhouder aan 
Vivarium. Ik weet dat er een veto rust op 
het publiceren van foto’s waarop Filip zit te 
snoepen of smullen, maar is het dan toeval 
dat juist hij de taart vast heeft?
De ingeleverde bonnen van de gebruikelijke 
e-ledenactie kwamen vooral van 
Nederlanders, maar de winnaars kwamen 
toch uit België. De eerste beursdag was 
de Eheim voederautoaat bestemd voor 
Kristof Maessen uit Steenokkerzeel en de 
tweede beursdag bleef de gegeerde prijs 
zelfs in eigen rangen. Conny De Wilde uit 
Leopoldsburg had het geluk aan haar zijde 
en kreeg onmiddellijk na de trekking ook een 
Eheim voederautoaat.  Succes ermee!
----------------------------------------------------------
De presentatie van Roland Martens op 
de 4D-vergadering van november, die als 

titel "36 jaar Costa Rica" meekreeg, bracht 
ontegensprekelijk een rijke en mooie verzameling 

van beelden met allerlei vissen, lagere dieren en insecten 
die in zijn 2de thuisland voorkomen. 
Door een gulle Johan Veenhof die na de Vivariumbeurs 
een mooie voorraad aquariumplanten meegaf was de 
1€-tombola extra gespijsd. 

Johan Veenhof uit Houten (NL) is al jaren trouw lid bij ons 
en heeft ook een eigen website, de moeite om eens te 
bezoeken: https://www.dha-aquarium.nl 
----------------------------------------------------------------------------
Dan nog een minder leuk berichtje: ons trouw lid Thea 
Turken is aan het vechten tegen een toch wel ernstige 
ziekte. We duimen allemaal en hopen het beste voor haar.

1€-tombola



Ditmaal met tips en bijdragen van leden met
lidnummer: 140, 559, 321, 101, 111, 149,
----------------------------------------------------------
Eerst nog een verslag van Theo Raymaekers 
over de 'Nacht van de aquariaan' dat al in 
vorige Haaien-Echo's had moeten staan. 
Een vergetelheid van onze redacteur maar 
we zullen het hem maar vergeven.

Ondanks de drukke agenda van onze 
bestuursleden, morgen al heel vroeg naar 
Vivarium, heeft Filip toch besloten om naar 
de uitreiking van de nationale fotowedstrijd 
te gaan. Deze vond plaats in feestzaal ’t 
Spant in Wilrijk op. De deuren waren open 
vanaf 19u30. 
Omdat je de drukte rond Antwerpen moeilijk 
kan inschatten vertrokken wij bij Filip om 
18u30, nog even Pascal W. uithalen, dit ligt 
toch op de weg richting autostrade. Ondanks 
de avondspits viel het verkeer nog mee en 
waren we dus goed op tijd ter plaatse.
Bij aankomst was er nog maar weinig volk 
aanwezig, het was ook nog vroeg. Filip had op vraag van 
de BBATvoorziiter Eddy Selderslaghs een presentatie 
gemaakt met de aangeleverde foto's en deze naar hem 
gestuurd. Toen wij de zaal binnenkwamen kwam Eddy al 
direct aan Filip vragen of hij zijn laptop met de presentatie 
bij had. Bleek dat er toch enige verwarring was over de 
gemaakte (of niet gemaakte) afspraken. Eddy had de 
presentatie ook niet bij. Er zat dus niets anders op dan dat 
Eddy terug naar huis (Lille) moest. De gemaakte planning 
viel dus in het water. 

Gelukkig  was er een film voorzien na de fotopresentatie, 
dus werd die nu eerst gedraaid, dan hadden ze toch 
ongeveer en uurtje respijt. De film ging over een bunker 
uit de tweede wereldoorlog, gelegen in Wenen, die is 
omgebouwd  en ingericht met meerdere aquariums en 
een tropisch woud. De moeite om ooit eens een bezoek te 

HAAIEN-ECHO’S    feb 2019 - Aflevering   54
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
brengen volgens Werner Dossler.
Eddy was nu terug en de film werd 
onderbroken voor de presentatie van de 
foto’s. Er waren slechts 7 deelnemers 
met in totaal 155 foto’s. Het BBAT-bestuur 
was toch wat ontgoocheld over het aantal 
deelnemers. Ook het aantal aanwezigen op 
deze 'Nacht van de Aquariaan' was eerder 
pover te noemen. Van de Limburgse clubs 
waren enkel Zilverhaai Beringen en Maroni 
Maaseik present.  Na de presentatie en de 
prijsuitreiking zijn we niet blijven plakken. 
Pascal moest bij thuiskomst nog vissen 
uitvangen om straks mee naar Vivarium te 
nemen. Het zal een korte nacht geweest 
zijn voor sommigen. Omdat er nog van alles 
moest opgebouwd worden in Nederland 
zouden ze al (zonder mij) om vijf uur 
vertrekken.

Alles over 2018 is nu geweten!
----------------------------------------------------------

Het nieuwe jaar is voor onze club niet bepaald 
onder een goed gesternte begonnen. 

We werden  via de Z-website en Z-Facebook zelfs tweemaal 
opgeschrikt met een sterfgeval onder onze leden. 
Op 10 januari kregen we het overlijdensbericht van Eddy 
Naets uit Lommel onder ogen. Hij is zeer onverwacht 
heengegaan, en dit 2 dagen na de BLIK-vergadering waar 
hij nog gehuldigd werd voor zijn 40 jaar lidmaatschap. 
Een tiental Z-clubleden brachten hem in het uitvaartcentrum 
nog een laatste groet. De uitvaartdienst had plaats in 
besloten kring.

Thea Turken, de vrouw van Henk van Diejen uit 
Valkenswaard verloor op 14 januari de strijd tegen de 
vreselijke kankerziekte. Gelukkig kan Henk rekenen op 
de steun van een mooie schare nakomelingen, zo’n 21 in 
totaal. Zowel Thea als Henk zijn  ruim 10 jaar trouwe leden 
van Zilverhaai Beringen. In de aula van het crematorium te 
Heeze (NL) vond de crematiedienst plaats in aanwezigheid 
van een tiental clubgenoten. 
Elders in deze HE-editie kan je nog afscheidsteksten lezen 
van het Z-bestuur.
----------------------------------------------------------------------------
Vanuit Torhout kregen we het bericht dat Skalaarvoorzitter 
Glenn Coulembier onlangs behoorlijk sukkelde nadat 
hij zijn voet omsloeg. Toen die goed en wel genezen 
was werd hij getroffen door een trombose in zijn been. 
Dat komt wel zeer ongelegen in de drukke periode met 
de voorbereidingen van de nakende tentoonstelling van 
Skalaar Torhout. Maar we zijn er zeker van dat hij op een 
stevige helpersploeg kan rekenen. (Alles om maar niet te 
moeten werken hé Glenn!)
----------------------------------------------------------------------------



Hilde Goossens heeft haar ontslag ingediend als lid van het 
feestcomité. Zij heeft het te druk met al haar bezigheden: 
uit werken gaan, kleinkindje bijgekomen en haar eigen 
vereniging die zich bezighoudt met country dansen. 

Toch hopen we haar ook zonder bevoegdheden nog te 
mogen verwelkomen in de Cor. 
-----------------------------------------------------------------------------
BBAT-Limburg, de overkoepelende federatie van de 
Limburgse aquariumclubs zit zonder voorzitter. Na twee 
jaar de scepter te hebben gezwaaid houdt Filip Maes 
het voor bekeken. Wie zijn opvolger wordt is voorlopig 
nog onduidelijk. Wat wel al vaststaat is dat wij, Zilverhaai 
Beringen, de zomeractiviteit van BBAT-Limburg zullen 

organiseren en dat de datum al vast staat: zondag 16 juni 
2019.  Alvast noteren in jullie agenda hé!
----------------------------------------------------------------------------
De eerste 4D-vergadering van 2019 viel door 
weersomstandigheden zeer ongelukkig. Forse sneeuwval 
in de namiddag zorgde ervoor dat vele wegen erbarmelijk 
slecht berijdbaar waren. Toch waren nog een 20-tal 
Z-diehards opgekomen die het aangekondigde programma 
i.v.m. keuringen niet wilden missen. Benieuwd welke 
dapperen effectief zullen deelnemen aan de huiskeuring. 
Eén zilverhaai, Kenny Mertens uit Nijlen arriveerde wat 
later wegens een onvoorziene slippartij met gelukkig alleen 
maar blikschade. Gelukkig dekt zijn omniumverzekering 
het voorval.



HAAIEN-ECHO’S    maart 2019 - Aflevering 55
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Ditmaal met tips en bijdragen van leden met
lidnummer: 447, 105, 141, 111, 101, 140, 
----------------------------------------------------------
De eerste 4D-vergadering van 2019 viel door 
weersomstandigheden zeer ongelukkig.
Forse sneeuwval in de namiddag zorgde 
ervoor dat vele wegen erbarmelijk slecht 
berijdbaar waren. Toch waren nog een 
aantal Z-diehards opgekomen die het aan-
gekondigde programma i.v.m. keuringen niet 
wilden missen. 
(dit hadden we vorige maand al geplaatst 
maar er moet nog wat toegevoegd worden...)
Conny D. was die dag jarig en had voor 
iedereen taart meegebracht en aangezien 
“iedereen” toen slechts uit 17 man bestond 
waren we verplicht om elk bijna een halve 
taart op te eten. 
(Niet dat we dit erg vonden…).
-----------------------------------------------------------
Op de laatste zaterdag van januari is het elk 
jaar de statutaire vergadering van de BBAT, met 
aansluitend een nieuwjaarsreceptie. 
Vier bestuursleden van onze club waren daarom op 26 
januari in zaal ‘t Spant te Wilrijk aanwezig. 
De BBAT stelde die dag ook haar nieuwste uitgave voor: 
“Hét logboek van de jonge aquariaan”. 

Elke aanwezige club kreeg 3 exemplaren mee om te zien 
wat de mogelijkheden ermee zijn. Blijkt dat er binnenin 
links en QR-codes staan waarachter internetfilmpjes 
zitten. En het is ons aller Filip die de opnames gemaakt 

heeft en voor de afwerking ervan zorgde, dit 
in samenwerking met een jeugdig duo van 
Torhoutse Skalaar Kidz.
----------------------------------------------------------
Diepe treurnis trouwens bij Filip. Dit jaar 
gaat er géén Houtlandse Ruilbeurs door. 
Skalaar slaat een jaartje over door de drukte 
van bondsdag èn tentoonstelling. 
Filip zal het dus in 2019 zonder die lekkere 
hotdogs moeten stellen. Ik denk wel dat 
Skalaar hier op één of andere manier  een 
mouw zal aan passen.
----------------------------------------------------------
Voor ons redactieteam is 2019 slecht 
begonnen. Na het onverwacht overlijden van 
Eddy Naets is op 1 februari Robert Gorrens 
na een ernstige beroerte in het ziekenhuis te 
Heusden-Zolder opgenomen. 
De verzending van Haaien-Echo’s (feb) 

kwam hierdoor in het gedrang. Door extra 
inspanningen van Theo L. en Filip M. werden 

toch nog alle Haaien-Echo’s tijdig naar de post 
gebracht. Robert heeft na allerlei onderzoeken gelukkig 
na een achttal dagen het ziekenhuis terug mogen verlaten.
----------------------------------------------------------------------------

Jacky Baselet uit Hechtel (een vooraanstaande regen-
boogviskweker) heeft grootse plannen. Dit jaar moet het 
gebeuren, wist hij onlangs te melden. Wat dan? In de tuin 
een grote koivijver zelf metsen… 
niet voor regenboogvissen dus. Véél “courage” Jacky!
----------------------------------------------------------------------------



HAAIEN-ECHO’S    april 2019 - Aflevering 56
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Ditmaal met tips en bijdragen van leden met
lidnummer: 321, 495, 101, 111, 125, 558, 
331, 140, 534
----------------------------------------------------------
Tijdens de 4D-vergadering van februari 
kregen we een 40 minuten durende 
voorstelling met bespreking, inclusief de 
QRcodes, van het nieuwe BBAT-Logboek 
van de jonge aquariaan. Indien iemand 
suggesties heeft in verband met deze 
brochures, laat maar horen? 
Misschien een eerste leesboekje voor Zoë 
Houben? 
Hoe vissen vangen; was een item van 
Theo Luyten. Hij gaf diverse tips en trucks 
met bijpassende beelden en video’s, maar 
zijn meegebrachte ingenieuze vissenval 
(inmiddels al ruim 30 jaar oud) overtrof al de 
rest. “En hier is geen patent op genomen” 
voegde hij er aan toe.  
En weer een jarige op deze 4D-vergadering. 
Ditmaal: Sonia Courtois 72 lentes jong, 
en natuurlijk vlaai in overvloed 
(we zijn toch Limburgers hé). 
Na de felicitaties was “nog 
iemand kus?” een uitspraak van 
de jarige.
-------------------------------------------
Weeral een domper voor Filip M., 
hij kan ocharme niet aanwezig 
zijn op de BBAT-bondsdag in 
zijn geliefde Torhout. Familiale 
verplichtingen, hij moet naar het 
eerste trouwfeest van een van 
de kleinkinderen in de familie. 
En meteen taxi spelen voor zijn 

ouders en schoonouders van zijn zus. Ze 
zullen hem missen  op 27 april in Torhout !
----------------------------------------------------------
Voor de extra bijeenkomst op 1 maart in 
Houthalen bij Bart Buyse hadden 20 mensen 
zich vooraf aangemeld. Spijtig dat er enkelen 
onder hen tevergeefs op zich lieten wachten 
op de afgesproken parking. 
We werden heel goed ontvangen bij Bart 
en de polyesterdemonstratie was zeker de 
moeite. Robert Verhaeren stond in voor de 
technische ondersteuning. 
Als inleiding kregen we in het kort de 
geschiedenis van het bedrijf, daarna 
volgde een korte technische uitleg over 
hars techniek, gietprocédé, coatings, 
mallenbouw… 
Tevens kregen we al iets te zien van het 
megaproject waarmee Jurgen Cosemans, in 

samenwerking met Bart, mee bezig is. 
Na een korte pauze mochten we mee de atelier 

in, waar de uitleg van daarnet werd omgezet 



Mooi toch, want tooghulp Cris C. moest forfait geven 
omwille van beroepsbezigheden (ons land verdedigen), 
en Hilde G. (uiteraard door familiale omstandigheden) 
hadden zich al verontschuldigd. 

Naar aanleiding van zijn 25ste huwelijksverjaardag 
tracteerde Jos Rutten uit Hechtel-Eksel deze avond alle 
aanwezigen met lekkere Limburgse vlaai.   
Pascal Wuyts was voor een keer niet aanwezig op de 
maartvergadering. Er werd gefluisterd dan hij schrik 
had van Nancy (de vrouw van Robby Wuytack onze 
gastspreker) omdat hij de schuldige is die Robby eerder 
met het wandelende takken virus heeft aangestoken. Of 
toch ècht ziekjes?
-----------------------------------------------------------------------------
Naar aanleiding van de oproep voor deelname aan de 
vivariumkeuring gingen voorzitter FM en secretaris TL in 
Lummen bij Joeri Vandevenne op adviesbezoek. 
Niet één maar zelfs twee prachtige aquaria kregen ze onder 
ogen. Met wat tips voor aanpassingen zijn beide vivaria 
zeker klaar voor een bezoek van BBAT-keurmeesters. 
Weer een kampioen in de maak?
-----------------------------------------------------------------------------

in een praktische demonstratie. De voorgeprepareerde 
houten aquarium van Pascal W. kreeg een afgewerkte 
polyesterbehandeling. Hopelijk komt er ook nog een 
vervolg van Jurgen zijn project (een presentatie op een 4D 
van gans het project en/of een bakkenbezoek ten huize 
Cosemans)? 
-----------------------------------------------------------------------------
Eindelijk heeft Rigo Leurs zijn “Bewijs van bekwaamheid” 
overhandigd gekregen. 
Telkens de voorzitter het bij zich had was Rigo er niet, en 
andersom, als Rigo er was had Filip het thuis vergeten. Rigo 
is dus nu toegetreden tot het selecte groepje Zilverhaaien 
waarvan de vakbekwaamheid officieel geregistreerd is en 
op papier staat.
-----------------------------------------------------------------------------
Nu even het slechte nieuws: overlijdens van schoonmama 
van Rudy Wouters, schoonmama van Hilde Goossens 
en moeder van Marese Tempels. Ook overleden: Alida 
de weduwe van de betreurde Jaak van den Berg (ex-
bestuurslid). Ons oprecht medeleven aan de families.
-----------------------------------------------------------------------------
In het aquarium van Maarten Gybels groeide iets vreemds: 
een stevige stengel werd alsmaar groter en groter, en bleef 
ook boven water verder groeien. 
Maarten wist niet wat hem overkwam. Volgens Theo 
Luyten zou het om een bloei aar van een Aponogetonsoort 
gaan ofwel een productieve Echinodorussoort. 
Een vergadering later bleek het op de meegebrachte 
foto’s duidelijk om een Echinodorus-moederplant te gaan 
met al enkele emerse adventiefplantjes op de reusachtige 
stengel. 
Dit is ook een manier om aan gratis plantjes te geraken!
-----------------------------------------------------------------------------
Z-barman Theo Raymaekers is een bezige bij, dat wisten 
we al. Hij is ook nog bestuurslid en coördinator van de 
technische ploeg van toneelgezelschap St. Bona uit 
Heusden-Zolder. De repetities voor de komende opvoering 
werden zelfs aangepast zodat hij toch aanwezig kon zijn 
op onze maartvergadering. 

Grappige advertenties 
 ..........het resultaat van 5 minuutjes surfen, je lacht je soms te pletter!  

- 25 guppies en ramenwasser vis (met spons en zeemvel?)
- Te koop: een mooie visbokaal in glas (ooit andere gezien???)
- Goudvis in aquarium met fonteintje. (leuk voor dat beestje)
- Vals gras voor de aquarium (?)
- Buitenverwarmer voor aquarium (?)
- Aquarium met vissen zonder pomp (ik heb liever vissen mèt pomp)
- Mooie aquarium met Cichliden 1.50 m. lang (wauw, mooie vissen zeker)
- Aquarium ornament op lucht (ballonnetje?)
- Hallo. Ik scheid mijn prachtige aquarium af tegen mijn wil als gevolg van verhuizing…
- Aquarium in rood glas met ledverlichting (ik heb het liever iets doorzichtiger)
- Aquarium voor vissen (niet voor konijnen dus)
- Aquarium met karakter voor de beginnende liefhebber (wat moet ik me daarbij in godsnaam voorstellen? )
- flexi vijver voor vissen in goede staat (zieke vissen zich onthouden)
- ongeveer 400 goudvissen ; worden enkel in zijn geheel verkocht (dus niet in moten of gefileerd)
- vissen astronauten te koop met aquarium (in een baan rond de aarde neem ik aan)
- bodemverwarming 24 volt – schept uitsijpelende voedingsbronnen in het aquarium (dat gaat boven mijn petje)



4D-vergadering maart:
Het keurig bewerkte aquarium met polyester 
door Bart Buyse stond voor de gelegenheid 
in de Cor te pronken, want Pascal Wuyts 
had aan de binnenzijde een zwarte coating 
aangebracht. De belangstelling bracht een 
levende discussie op gang. De volgende 
stap is nu een voorruit inzetten met silicone. 
Vervolgens nog de technische apparatuur, 
en dan is het mobiele aquarium klaar voor 
eventuele tentoonstellingen. 
Mobiel jawel, want er staan 4 handvatten 
aan (en 4 sterke Zilverhaaiberen zijn er nog 
wel te vinden)!!!

Met het verzamelde fotomateriaal over 
bijna 20 jaar "Zomeractiviteiten van BBAT-
Limburg" toonde Filip Maes op deze 
bijeenkomst een snelle terugblik op het 
scherm. Deze presentatie met ruim 800 
beelden bracht hij als voorproefje van de 
komende Zomeractiviteit op 16 juni die onze 
club organiseert. Op onze website is voor wie het 
interesseert een hoofdstuk te lezen over de geschiedenis 
van de "Zomeractiviteit" (klikken op Clubinfo/Activiteiten/
Activiteiten van BBAT-Limburg).

De 1€-tombola was dit keer verrassend te noemen, want 
alle deelnemende aanwezigen hadden elk de keuze uit 
een voorraad 250ml vissenvoer (o.a. vlokken, granulaat, 
discusvoer, meervalwafers enz (waarde 6 à 12 euro/st). 
Wat zullen de visjes blij zijn. Vatbaar voor herhaling?

Over de Oxydator, een toestel dat werkt zonder enige 
vorm van energie en zuurstof levert via een chemisch 
proces, werd door Theo Luyten voor de 4D een duidelijke 
introductie samengesteld. De werking, en hoe te gebruiken 
in aquarium of vijver kan voortaan geen problemen meer 
opleveren. Wie echter nog vragen heeft over de oxydator 
kan bij Theo terecht, hij is immers al jaren gebruiker van 
H2O2 in zijn aquarium.
----------------------------------------------------------------------------

HAAIEN-ECHO’S    mei 2019 - Aflevering 57
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.

Bij onze zusterclub Skalaar Torhout zijn er een paar 
bestuursveranderingen doorgevoerd. Joris Diopere, al 
sinds mensenheugenis bestuurslid in diverse functies, heeft 

onlangs beslist om de fakkel door te geven 
aan de jonge garde. Hij blijft echter achter de 
schermen werken voor de  vereniging. Ook 
blijft hij zijn schouders verder zetten onder 
het project van Skalaar Kidz.
Ook Nancy Vandecasteele heeft zeer recent 
het Skalaarbestuur verlaten, en dit om 
persoonlijke redenen.
----------------------------------------------------------
Alle clubbesturen waren door de BBAT 
uitgenodigd op zaterdag 13 april voor de 
adviesraad die doorging in Wilrijk. Onze club 
was met 4 van de 5 bestuursleden aanwezig. 
Op het programma stonden enkele 
belangrijke onderwerpen (met levendige 
discussies) o.a. Nationale tentoonstelling, 
Verzekeringen, Nationale keuringen, 
Jeugdwerking, Bondsdag, Ledenvoordeel, 
LimBeurs, Bekwaamheidsproeven etc.. 

teveel om op te noemen.
Tijdens de pauze gaf Werner Dossler 

toelichtingen voor geïnteresseerden bij een 
meegebrachte Hydrafilter (filter met constante detoxificatie 
van ammonia & nitriet).`

Onze bestuursmensen bezochten nadien onze partner/
sponsor Fred en Brigitte van ‘t Geels Vijvertje. Zoals menige 
handelaars in onze hobbybranche hadden zij in deze 
periode nu ook opendeurdagen. Onze mannen werden er 
feestelijk onthaald met een glaasje cava/fruitsap. 



HAAIEN-ECHO’S    juni 2019 - Aflevering 58
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Wellicht hebben een aantal clubgenoten 
Orchilim 2019 de Internationale  orchideeën-
show die tijdens het paaswekend  doorging in 
Heusden-Zolder bezocht. Sven Bronckaers 
uit Geetbets had als medewerker en promotor 
een groot aandeel aan dit evenement. Het 
mooie terrasjesweer tijdens dit weekend was 
voor de organisatoren van de binnenactiviteit 
enigszins een spijtige tegenvaller. Toch was 
iedereen tevreden volgens onze Sven.
----------------------------------------------------------
De 4D-vergadering van april:
Aangezien Filip Maes en zijn trouwe 
metgezellen met de zoveelste 'shiners'-
presentatie die avond elders in Vlaanderen 
een vergadering opsmukten was het Kenny 
Mertens die als vervangende operator 
optrad om de aangekondigde film te 
projecteren. De verhullende documentaire 
Coral Reefs van Blue Planet 2 loste met 
prachtig beeldmateriaal alle verwachtingen in. 
De trouwe 4D bezoekers keken raar op bij de 
demonstratie van de ouderwetse diatomfilter. Niet alles 
bleek vlot te verlopen gezien de omstandigheden en 
het ingewikkelde leidingen gedoe. De precieze werking 
met diatomeeën poeder die vuildeeltjes tot op enkele 
duizendsten van een millimeter filtert was toch een 
openbaring voor de meeste aanwezigen. 
Aansluitend bij deze rubriek tref je nog een artikeltje aan 
over de fameuze diatomfilter. 

Dank zij Sven Bronckaers was er in de 1€-tombola een 
grote partij prachtige orchideeën en een grote voorraad 
Tillandsia’s te winnen.

In verband met de geplande workshop "Aquariumplanten 
kweken op moerascultuur" op de volgende 4D-vergadering 

werd er nu al een beknopte introductie met 
behulp van een schoolbord uiteengezet. 
Duidelijk een workshop waar vooral 
plantenliefhebbers naar uitkijken.
----------------------------------------------------------
Voor hun 70st verjaardag had Skalaar 
Torhout dit jaar de BBAT bondsdag voor 
hun rekening genomen, samen met een 
aquarium-  en kunsttentoonstelling.
Filip M,, Rudy W,, Pascal W, en ik (Theo 
Raymaekers) zijn op vrijdag 26 april naar de 
openingsreceptie van de Aqua-Terra expo 
geweest bij onze broedervereniging.
Om de verkeersdrukte te vermijden zouden 
we al vroeg in de namiddag van start gaan. 
De bedoeling was om rond 14.00 u. te 
vertrekken van bij Rudy. Ik (TR) was zoals 
gewoonlijk goed op tijd bij Rudy, en wij maar 
wachten op Filip en Pascal. Hoe laat het was 
dat ze arriveerden weet ik niet meer, maar 

het was in elk geval niet op het afgesproken 
uur. Bleek dat Filip nog op het laatste moment 

langs de garage was moeten rijden om een platte band te 
laten hersellen. 

Enfin, ongeveer 3 uur na ons vertrek waren wij op onze 
bestemming, nog ruim op tijd voor Filip om op een rustige 
manier opnames te maken van de tentoongestelde 
vivaria. We werden hartelijk ontvangen en kregen al 
onmiddellijk een drankje aangeboden. Na de film- 
fotoschoot van Filip was het tijd om de inwendige mens te 
gaan versterken. 
Het trio F-R-P zijn door hun veelvuldige uitstapjes naar 
Torhout al vaste klant geworden bij een plaatselijke 
snackbar.
Dan was het tijd om naar de opening van de tentoonstelling 
te gaan. Zoals altijd bij zulke gelegenheden heeft er eerst 1€-tombola



een officieel gedeelte plaats met de nodige huldigingen en 
dergelijke.
Daarna werden de deuren geopend om de tentoonstelling 
te gaan bekijken, maar omdat wij in de namiddag al eens 
op bezoek geweest waren zijn we maar onmiddellijk naar 
de ruimte gegaan waar de  drank & hapjes werden 
aangeboden. 
Het was een gezellige bedoening; vele mensen van 
Torhoutse club zijn dan ook geen vreemden  meer voor 
ons. Het was een prachtige receptie; aan drank en hapjes 
zeker geen gebrek. Voor Rudy betekent verbroederen 
vooral samen pinten drinken met drinkbroers en -zusters. 
Later op de avond moet dat opgeslagen vocht natuurlijk 
ook verwijderd worden. En verbroederen kan dan zelfs 
tot in de pisbakken. Er waren maar twee pisbakken en 
omdat Rudy en D.S. op hetzelfde tijdstip pipi moesten 
doen gingen ze samen;  één pisbak was al bezet en 
om tijd te sparen gingen ze dan maar met twee aan de 
andere bak staan. De druk bij Rudy was zo groot dat hij 
ergens sproeide waar het niet de bedoeling was… Na de 
gebruikelijke afscheidsrituelen konden we eindelijk naar 
huis vertrekken. Tijdens de terugreis, die gelukkig heel wat 
vlotter verliep, werd er voor sommigen noodzakelijkerwijze 
nog 2 maal een plaspauze ingelast. 
-----------------------------------------------------------------------------
De BBAT-Bondsdag 2019 die Skalaar Torhout organiseerde 

ter gelegenheid van haar 70-jarig bestaan ging door op de 
volgende dag met 140 deelnemers waaronder van onze 
club, alleen de gebroeders Luyten. Dit was (snik) veruit de 
magerste Z-afvaardiging ooit op een bondsdag, al waren 
er wel enkele verzachtende omstandigheden: o.a. de 
afstand en de receptie van de voorafgaande avond.

De academische zitting werd keurig afgewerkt met een 
hele resem gehuldigden waaronder onze Filip Maes. Om 
de drie jaar wordt de “Ereprijs René Wouters“ toegekend 
aan de life spreker die het meest in de smaak viel bij de 
clubs. Deze eer (een vette premie + fles wijn) was voor 
Filip die verontschuldigd was, maar intussen zijn prijs wel 
heeft ontvangen. (tournée générale Filip?)
Aan de vereniging die zich onderscheidt door haar actieve 
clubwerking en medewerking met de BBAT wordt de trofee 
“Club van het jaar” (werkjaar 2018) uitgereikt. Deze titel 
ging naar Minor Rupel Vaartland. Zilverhaai Beringen 
strandde dit jaar op een eervolle elfde plaats. 
De informatieve film in 2 delen over wildvang vis, export, 
handel en impact in de Amazone werd ingeleid door 
Gerald Bassleer. Een boeiend kijkstuk en mooi voorzien 
van ondertiteling door Skalaarvrienden.  
Een bezoek aan de prachtige jubileum tentoonstelling was 
het sluitstuk van een aquaristieke hoogdag in Torhout. Een 
uitgebreid verslag mag je nog verwachten in een van de 
volgende uitgaven van Aquariumwereld. 
-----------------------------------------------------------------------------
Opendeur dag Aqua-Koi
Bij onze partner Aqua-Koi uit Balen waren de 3 musketiers 
Filip, Rudy en Pascal met een eigen standje aanwezig om 
onze club te promoten. Filip had ook een aantal volwassen 
Rainbowshiners meegenomen en ze ter plaatse in een 



kleine terrasvijver met keitjes gezet. Uiteraard duurde het 
niet lang voor deze mooi op kleur zijnde visjes de show 
stalen en onmiddellijk aan de voortplanting begonnen. Dit 
had veel beziens! En met de nodige uitleg verwezen we 
naar de shiners die bij Aqua-Koi te koop waren. De meeste 
mensen geloofden niet dat dit dezelfde soort vissen waren, 
wat wel degelijk het geval was. Menig keer hebben we 
daar shiners zien scheppen en huiswaarts zien keren met 
een nieuwe liefhebbers van deze soort.
-----------------------------------------------------------------------------
Op zaterdag 11 en zondag 12 mei was het opendeur bij 
onze partner Diesters aquarium en vijvercentrum. Enkele 
mensen van het bestuur en twee vrijwilligers hebben daar 
op zaterdag, een klein standje opgezet, uiteraard om onze 

club in de kijker te zetten, en ook en voor de LimBeurs. 
Zaterdag waren Jos Luyten, Theo Raymaekers, Marese  
Tempels en Gerard van de partij. Op zondag heeft Theo 
R. daar ocharme de ganse dag alleen gestaan. Het was 
toch geen vergeefse moeite, drie geintresseerde mensen 
zijn er op die dagen toegetreden tot onze zilverhaaischool.
-----------------------------------------------------------------------------
Tijdens diezelfde zondag, bezochten Filip en Pascal nog 
even de Ruilbeurs van Blauwe Alg in Kessel. Waar zij 
Zilverhaai standhouders Conny D. en Sonia C. aantroffen. 
Kenny M. trok die dag met een eigen stand zelfs naar 
het buitenland. In het Duitse Kalkar waar een InterKoi & 
Aquaristik-beurs plaats vond.
Ze zitten toch overal hé, de zilverhaaien!



Al een aantal weken siert deze mooie omslagfoto de Facebook Zilverhaai groep

HAAIEN-ECHO’S    augustus 2019 - Aflevering 59
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Ons aller barman Christiaan C. heeft ons 
de afgelopen vergaderingen meermaals 
in de steek gelaten. Het was deze keren 
niet omdat hij ergens op missie was. Als 
Christiaan ‘s avonds thuiskomt is hij naar 
eigen zeggen doodmoe gewerkt. 
We gaan daar niet moeilijk over doen, maar 
hij “LIGT” nochtans in Leopoldsburg bij het 
leger. Hij gaat dan even een dutje doen, (een 
“power nap”(*) noemen ze dat)  en vrouwtje 
Hilde, de goede ziel, kan het  niet over 
haar hart krijgen om haar schatje wakker te 
maken. En zo komt het dus dat onze Chris 
niet komt opdagen. We vergeven het hem 
en zullen hem niet degraderen…

(*) “power nap” is een dutje van +/- 15 
minuten. Napoleon en Rommel deden dat 
ook regelmatig, met alle gevolgen van dien. 
Je weet wat er van hen geworden is.
-----------------------------------------------------------
Een Zilverhaai die graaft als een mol?... Onze 
Jacky Baselet uit Hechtel is klaar met zijn zelfbouw 
koivijver en is al aan 't genieten van zijn kleurrijke lievelingen. 
Hebben ze trouwens de hittegolf overleefd Jacky? Of ben 
je er bijgesprongen om af te koelen? Trouwens, volgend 
jaar staat er waarschijnlijk een vijverkeuring op het BBAT-
programma. We rekenen erop dat je onze kleuren zal 
verdedigen. Laat dit nu al een uitdaging zijn! En er bestaat 
ook nog zoiets als een “bakkenbezoek”…
----------------------------------------------------------------------------

Opendag Aquabeek (10/6/19)
Zoals gebruikelijk is Zilverhaai Beringen altijd 
van de partij met een kleine promostand 
bij een opendeurdag van onze partner 
Aquabeek uit Handel (NL). 
Filip Maes die daar meestal de honneurs 
waarneemt, moest ditmaal forfait geven. 
Een deel van zijn dak was een paar dagen 
voordien gaan vliegen, en hij moest met hulp 
van de brandweer erger voorkomen. 
Door de aangekondigde weersverwachtingen 
was Filip er niet gerust in, en liet de acte de 
présence bij Aquabeek over aan zijn trouwe 
vazallen Pascal W., Rudy W. en Evy A. 
We vernamen dat nog heel wat meer Z-volk 
die dag richting Handel trok. 
----------------------------------------------------------
BBAT-Limburg Zomeractiviteit (16/6/19)
De volgorde van het aangekondigde 

programma was in laatste instantie door 
omstandigheden nog wat aangepast. Dit belette 

niet dat de meeste deelnemers met dit fraaie weer 
op het prachtig terras van de kasteelbrouwerij Ter Doolen 
even konden wegdromen (natuurlijk met een welgekomen 
glaasje) vooraleer de rondleiding aan te vatten. 
Een welbespraakte gids loodste het gevolg door de 
brouwerij en vertelde op een ludieke wijze (als een stand 
up comedian) de geheimen van het brouwen en de 
geschiedenis van kasteel De Dool. De extra consumptie 
die de rondleiding afsloot was naar keuze; de ter Doolen 



tripel kreeg hier de meeste voorkeur.
De volgende afspraak was in Kelchterhoef waar opnieuw 
een vrouwelijke gids klaar stond om het gezelschap 
een paar uurtjes te entertainen. We wandelden door 
eeuwenoude bomendreven en op het houten vlonderpad 
over rustieke vijvers. In Ten Haagdoorn stapten we door 
mysterieuze moerasbossen met geheimzinnige vennen. In 
deze Kelchterhoef-omgeving waren wel terrassen, maar 
dan zonder bediening, iets dat bij het zonnige warme weer 
als een tekortkoming werd ervaren. Maar niet getreurd; 
de romantische wandeling werd door tijdsgebrek (en de 
dorstige kelen) een beetje ingekort, want een ploeg van de 
Zilverhaai en een ingehuurde traiteur hadden in Koersel 
alles klaarstaan op gebied van eten en drank. Opvallend 
was wel dat de groep in het lokaal van Zilverhaai Beringen 
in een keer heel wat groter werd. Is dan toch niet elke 
aquariaan een wandelaar?  
Een uitgebreid beeldverslag van Lambert Rumen over 
deze geslaagde zomeractiviteit kan je bekijken op de 
Zilverhaai facebookgroep.
-----------------------------------------------------------------------------
4D-juni (25/6/19)
“Spraakmakende video's” is een selectieve en telkens 
gesmaakte rubriek. We kregen deze keer eerst een 
tutorial van een vernuftig in elkaar geknutseld kleinste 
plantenaquarium onder ogen. Daarna volgde een 
reusachtig bouwwerk dat uiteindelijk een prachtig 
Tanganyika aquarium werd met een inhoud van 130.000 
liter. Vervolgens nog een kort maar krachtige 'bodypainting-
fish-face'. Benieuwd naar de volgende afleveringen. 
“Vakantie en aquarium” was een gepast onderwerp voor 
deze tijd. Er is een groot verschil tussen een aquarium 
gedurende een paar dagen en verscheidene weken 
onaangeroerd te laten wanneer je op vakantie bent. 

Basisregels en advies in dit verband zijn erg nuttig; ze 
werden vakkundig gebracht door Filip Maes. 
Over UV-licht in onze aquarium- en vijverhobby trachtte 
Theo Luyten de aanwezigen met een diepgaande 
presentatie (tot amalgaam lampen toe) de toehoorders wat 
wijzer te maken.
Conny D.& Sonia C. blijven ons verrassen. Ze trakteerden 
bij aanvang van deze 4D met vanille-ijs met fruit en tijdens 
de pauze met fruit met vanille-ijs. (en dit alweer zonder 
kk-puntjes). Waar hebben we ze in godsnaam verdiend?
-----------------------------------------------------------------------------
LimBeurs (7/7/19)
Elders in deze HE-editie tref je een terugblik aan van Theo 
R, die hier nog wat meer te vertellen heeft..
Na de Limbeurs moest ik zoals gewoonlijk bij Jos Luyten 
nog wat materiaal gaan lossen. We zijn  ongeveer op 
hetzelfde tijdstip vertrokken in Diest. Ik moest wel eerst 
Marèse Tempels nog  afzetten bij haar thuis, dus een 
omweg via Zolder. Aangekomen bij Jos hebben Carine en 
ik daar nog een 20 tal minuten nagelbijtend zitten wachten. 
Ik vraag mij af via welke weg of hoe traag Jos van Diest 
naar Koersel rijdt.

Hiervoor zijn meerdere verklaringen mogelijk: 
- zijn wagen heeft alleen maar de 1e versnelling;
- zijn GPS slaat tilt;
-  onderweg een paar domme blondjes een lift bezorgd;
- “power nap”?
- de meest voor de hand liggende oplossing: er zijn 
onderweg véél “kapellekes” te doen.

Nu is het aan U Jos!
Antwoord Jos L: Mijn advokaat onderzoekt de zaak en 
zal ten gepaste tijde een verklaring geven. Tot dan is me 
zwijgplicht opgelegd.



HAAIEN-ECHO’S    oktober 2019 - Aflevering 60
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.

Jawel, deze mummie is wel degelijk onze 
geteisterde HE redacteur.

Onze hoofdredacteur maakte  van de 
voorbije vakantieperiode (medio juli) gebruik 
om samen met enkele fietsvrienden en hun 
dames de Vlaamse Ardennen te verkennen 
(parcours Ronde van Vlaanderen). 
Het zou een driedaagse worden met hotel 
"De Oude Kwaremont" als uitvalsbasis. 

Op 't einde van dag 1, tegen valavond, gingen 
ze nog de Patersberg, de legendarische 
kuitenbijter, bedwingen. 
Het bekende gootje naast de geklasseerde 
kasseien werd door Theo benut om zoals een 
echte prof, als een pijl bergaf te vliegen en 
de rest van het peloton op minuten te rijden. 
De overhangende boomtakken speelden 
hem echter parten, en hij bolderde, zacht 
uitgedrukt, iets minder elegant neerwaarts 
de kasseien af. Een reddingshelikopter 
kwam er net niet aan te pas, maar met ernstig 
bloedende hoofdwonden werd onze flandrien 
door de 112-dienst naar het ziekenhuis in Ronse 
afgevoerd.

Elf hechtingen waren nodig om zijn bloedend (al dan niet 
beperkt) verstand toch enigszins te repareren. 

Uiteindelijk, 's nachts om half twee mochten 
zijn vrienden hem ophalen en naar de 
hotelkamer brengen. 

Dag 2 van de Ronde bestond dus uit platte 
revalidatie in zijn hotelbedje (was er toevallig 
koers op TV Theo?), en de derde dag bracht 
vrouwtje Ria hem héél voorzichtigjes terug 
naar Lommel.

Gelukkig voor ons was gezonde brok Theo 
er weer snel genoeg bovenop om een 
onderbreking in de publicatie van Haaien-
Echo’s te vermijden. ZEER BELANGRIJK!!!
Misschien is een jonge opvolger als 
HE-redacteur een goede optie om ons 
Z-magazine te laten voortbestaan, want 
Theo wil in de toekomst absoluut zijn Ronde 
van Vlaanderen nog verder afwerken. 

Als het telkens zo afloopt kan hij daar wel een 
paar jaartjes over doen! Hij vergeet blijkbaar 

dat hij ook al op tram 7 zit. Onze Kim Clijsters 
kan  op haar 36e misschien wel een comeback aan, 

maar een professionele wielercarrière zit er helaas voor 
Theo niet meer in. 
O ja Theo, nog een tip: een fietshelm is een goed alternatief 
voor een weelderige haardos. Het oogt helaas niet zo sexy hé.

Kandidaturen voor de functie van hoofdredacteur zijn in te 
dienen bij het clubbestuur. De verloning? Oeps!…Ontzag, 
eerbied en bewondering van alle leden in ieder geval. 
Hoewel, ik denk dat onze Theo gewoon onvervangbaar 
is. Hij is, zeker weten, een beter hoofdredacteur dan een 
wielrenner…
----------------------------------------------------------------------------
We hebben een nieuwe aanwinst voor ons feestcomité! 
Tijdens de augustusvergadering zette de jonge Levi Luyten 
zijn beste beentje voor en hielp vlijtig mee, zowel voor en 
achter de toog als met de bedeling van de tombolaprijzen.
Spijtig dat we hem tijdens het schooljaar moeten missen.

Waar is de tijd dat hij in een kinderstoeltje de vergaderingen 
bijwoonde. En iedereen vond hem toen…. zooo schattig! 
(nu nog hoor). Ach ja, binnen een paar jaren brengt de 
stoere bink hopelijk  zijn lief mee om te helpen.
----------------------------------------------------------------------------
Sandra Vanlangenakker,  onze trouwe tooghulp, moest 
verstek laten gaan voor de laatste vergadering, want ze 
had een “botske” gedaan met haar karretje. Voor zover  
we Sandra kennen was ze niet zat of high, was ze niet 
aan het bellen, en had ze braafjes haar kuisheids-(pardon) 
veiligheidsgordel aan. 

Christiaan C., galante ridder als hij is, bood onmiddellijk 
aan om met de “dépanneur” van het leger langs te komen. 
Ze is daar niet op ingegaan…, vreesde waarschijnlijk dat 



Yellowfin Shiner - Notropis lutipinnis

hij het ècht meende.  Troost je Sandra, laat het niet aan 
je hartje komen!  Zolang alleen maar de blikken doos wat 
verkreukeld is… 
...als je er zelf maar goed bent vanaf gekomen. 
----------------------------------------------------------------------------
BBAT-vivariumkeuring
Het werkpaard van onze club, de Toyota Zilverhaai pick-
up van Filip, heeft het weer moeten kunnen! Filip heeft 
zich nogmaals laten overhalen om het filmwerk voor 
de huiskeuringen te verzorgen, en vermits hij een grote 
wagen heeft was het logisch dat hij carpooler speelde 
voor de keurders. En parkeren mocht Filip overal, zeker 

als je een keurmeester meepakt met mindervalidenkaart. 
Het gevolg was: 1.400 km extra op de teller. Tja, eeuwige 
roem voor het baasje, maar het tuuteke moest het toch 
maar doen! Het resultaat van hun beider kunnen is 
te bewonderen op de Nacht van de Aquariaan op 22 
november in Wilrijk. Allen daarheen dus, al is het maar om 
te supporteren voor de zilverhaaien die meededen aan 
de keuring! En dit zijn: Rigo Leurs, Vern Van de Weyer, 
Theo Luyten, Sonia Courtois, Sven Bronckaers en Conny 
De Wilde. Enkelen hiervan namen zelfs met meer dan 1 
vivarium deel. Samen goed voor 4.000 KK-punten als ik 
goed kan tellen. 
-----------------------------------------------------------------------------
4D-Vergadering van augustus
Naast onze vaste maandpunten, de 1€-tombala, spraak-
makende video’s, de leestafel enz... kregen we weer een 
aflevering uit de reeks Blue Planet 2 te zien. Zoals we al uit 
de vorige afleveringen gewend zijn; wederom schitterende 
beelden. We kijken uit naar de volgende episode.

Na de pauze heeft Filip M. nog eens iets over shiners 

-----------------------------------------------------------------------------
Uitstap Pairi Daiza zondag 1 september 2019
Verslaggever: Theo Raymaekers
Dit was een gezamenlijk initiatief van de Limburgse 
clubs (BBAT-Limburg), die samen ook in juli de 
LImBeurs organiseerden. Om deze uitstap te promoten 
is de Limburgse federatie voor een groot gedeelte 
tussengekomen in de onkosten. Jos Luyten zuchtte in 
verband met de zware aderlating voor zijn arme kas. 
Ondanks deze tegemoetkoming waren slechts acht 
zilverhaaien ingeschreven. Conny D. en Sonia C. hebben 
helaas op het allerlaatste moment nog moeten annuleren 
(toen waren we nog met zes, het lijkt wel het verhaal 
van de tien kleine negertjes). Spijtig, want de afwezigen 
hadden GROOT ongelijk.

De blinkende autocar stond ons al op te wachten op de 
carpoolparking van de E314 in Houthalen. Iedereen 
was netjes op tijd zodat de bus op de geplande tijd kon 
vertrekken. Tijdens de reis was het een vrolijk gekwetter 
in alle Limburgse dialecten. Iedereen had er duidelijk 
zin in. Na een rit van iets meer dan twee uur bereikten 
we onze bestemming. Iedereen had wel een regenjasje 
bij, want er was wisselvallig weer voorspeld. Die bleven 
voor het merendeel wel in de bus liggen, want Ludo 
Jermei beweerde bij hoog en laag dat het die dag NIET 
zou regenen. En hij heeft nog gelijk gekregen ook. Bij het 
uitstappen legde Lambert Rumen nog even uit dat Jos 
Luyten de inkomkaarten zou gaan kopen en deze aan de 
toegangspoortjes verdelen. 
Tot onze verbazing moesten we allemaal een controlepost 
passeren, maar voor zover ik weet zijn er geen wolfijzers of 
schietgeweren in beslag genomen. Eenmaal deze poortjes 

gebracht, maar ditmaal niet over de bekendste van de 
familie de Rainbowshiner, wel over de Yellowfinshiner. 
Speciaal is wel dat hij nu al meer dan een jaar bezig is 
om deze vissen na te kweken. Deze vissen zijn wildvang 
exemplaren en via een zelf opgezette import, tot bij ons in 
België geraakt. De presentatie toonde dat hij al vanalles 
geprobeerd had. En uiteindelijk nog maar pas succes wist 
te boeken. Een hele school jonge F1 Notropis lutipinnis 
zwemmen nu rond in Leopoldsburg.



voorbij ging ieder zijn eigen weg, en kon elkeen zijn dag 
naar believen invullen. Jos, Sylvia, Levi, Carine en ik zijn 
samen gebleven, Jos Jansen en Mieke hebben we van de 
ganse dag niet meer gezien. Die moesten denkelijk alle 
terrasjes uitproberen. Gedurende de dag zijn we eigenlijk 
weinig of geen bekenden tegen gekomen, het park is ook 
zo groot.
In de voormiddag was het nog wat frisjes, maar toen de 
zon er rond de middag doorkwam was het zalig vertoeven 
tussen de beestjes en de prachtige planten. 
Er was heel wat veranderd sinds de Zilverhaai vijf jaar 
geleden dezelfde uitstap organiseerde, toen met een 
volle bus haaien!. Vooral het pas in gebruik genomen far-
west domein was de moeite waard, met wolven, beren, 
elanden, bizons, en ook damherten die gewoon tussen de 
bezoekers liepen (alléén de damherten hé).
Afspraak was dat we s’avonds om 18u15 aan de bus 
zouden zijn zodat we op het afgesproken uur konden 
vertrekken. En ze kwamen er allemaal aangeslenterd 
met zichtbaar vermoeide voeten. Ludo, de voorzitter van 
Tanichthys Hasselt had ons deze morgen nog bezworen 
om zeker allemaal op tijd te zijn omdat het anders 
vervelend wachten is voor alle anderen. Je mag één keer 
raden wie er niet op het afgesproken uur aan de bus was. 
Iedereen suggereerde een tournee générale, maar daar 
werd helaas niet op ingegaan…
-----------------------------------------------------------------------------
Zaterdag 14 september besloot Kenny Mertens eventjes 
naar de European Shrimp Cup in de Europahallen in 
Castrop-Rauxel (Duitsland) te rijden. Een “ritje” van ietske 
meer dan 2 uur samen met Dimitry Thysbaert, onderweg 
nog even Pascal Wuyts en Evy Aerts oppikken. Dus 
enkele Zilverhaaigarnalenliefhebbers (wat een woord) 
trokken er op uit. Kenny en Dimitry hebben daar zeker 

goede contacten gelegd. Want volgend jaar in Diest op de 
LimBeurs  organiseren zij de Belgian International Shrimp 
Contest. Op de laatste BBAT-Limburg vergadering kregen 
zij hiervoor groen licht. Veel succes mannen! 

----------------------------------------------------------------------------
Ruim 500 gehoste afbeeldingen zijn begin september van 
onze z-website allemaal verdwenen en vervangen door de 

bijgaande illustratie. 
Het Z-redactieteam maakte 
veelal gebruik van TinyPic, een 

gratis hostingservice die het 
originele beeldmateriaal in 
bewaring hield. 
Zeer onverwacht is deze 

hosting site ermee gestopt 
en staat het Z-redactieteam 
voor een heuse karwei om 

de originele beelden, 
voor zover deze nog 

ergens te vinden zijn, 



terug online te plaatsen. Het zal beslist 
nog een hele poos duren alvorens de 
tijdverslindende klus afgewerkt is. Tja, de 
wonderen van de vooruitgang hé...
------------------------------------------------------
In het Antwerpse was er ook weer ‘t een 
en ‘t ander op aquariumgebied te beleven. 
Twee tentoonstellingen en dan kom je 
daar uiteraard ook wel eens Zilverhaaien 
tegen. Pascal en Filip trokken naar 
Hoboken (Gracilis) en reden daarna door 
naar Boom (Minor Rupel-Vaartland). 
In Hoboken vergiste een kameleon zich 
even, die dacht dat die lange Pascal W. 
een boom was om op te kruipen. Hij had 
nochtans zijn wandelende takken niet op 
zich. En op weg naar de tentoonstelling 
hadden Filip en Pascal ook een groot 
probleem: ineens een rondpunt met wel 
erg veel verkeersborden op! 
Maar ze zijn er beiden toch geraakt en 
hebben aldaar ook nog wat videobeelden 
kunnen maken die we later op een 4D te 
zien zullen krijgen.
------------------------------------------------------

Bakkenbezoek
De zilverhaaien lieten zich niet afschrikken doordat het vrijdag de 13e was, maar 
kwamen massaal afgezakt naar de woning van Jurgen Cosemans om aldaar zijn 
cichlidenaquarium te bewonderen. 

Het was bepaald indrukwekkend: een kamersloot van zo’n 4 meter lang, met een 
inhoud van meer dan 2 m3. Het geheel was mooi geïntegreerd in de woonkamer, 
en van daaruit had je ook uitzicht op de prachtige tuin en koivijver. We werden 
vorstelijk ontvangen door Jurgen en vrouwtje Miranda, die samen met haar mama 
zonder twijfel een hele dag zoet waren geweest met het bereiden van de talloze 
warme en koude hapjes en snacks. En gelukkig voor de immer dorstige haaien, 
vloeide ook de drank rijkelijk.
Op één der volgende 4D-vergaderingen zullen er zonder twijfel foto’s getoond 
worden, zodat de afwezigen ook nog een beetje kunnen meegenieten van dit 
geslaagd bakkenbezoek. 
En wie is de volgende? Als keurmeester weet ik dat er bij onze clubleden nog 
prachtige vivaria staan, die waard zijn om aan de rest van de wereld getoond te 
worden. En het hoeft echt niet zo overdadig te zijn hoor: champagne, kaviaar en 
kreeft zijn voldoende voor de simpele haaitjes (haha).



We vergaderen nog steeds in onze ouwe 
getrouwe Cor aan de Pastorijstraat. 
Hoelang nog weten we niet precies, 
maar in de toekomst verhuizen we 
naar een gloednieuwe Cor. De nieuwe 
ontmoetingszaal is momenteel in aanbouw 
tussen het academiegebouw en de kerk van 
Koersel. Je kan de bouwwerken volgen op 
onze website in Z-Post! Stiekem een kijkje 
gaan nemen kan natuurlijk ook; een zitje 
reserveren is nog lastig.
----------------------------------------------------------
Het leven zoals het is bij de …Zilverhaai.
Dit keer door de ogen (en oren)van Marèse.
Op 13 september waren we te gast bij 
Jurgen. We zaten met een deel van de 
bezoekers aan de grote livingrafel met veel 
lekkere hapjes en drankjes. Danke Jurgen. 
We hadden zoals gewoonlijk ne gezellige 
babbel. Plots zegt Jos Jansen: wij zijn al 3 
jaar getrouwd. (Proficiat Jos en Mieke)
We krijgen er thuis een kamer bij en de keuken 
gaat vernieuwd worden. Theo R. reageert heel ludiek: dan 
kan je nu aan kinnekes beginnen. Ha ha, ja meestal gaat 
dat zo bij jonggehuwden: huisje,tuintje…
Mieke glimlachte en antwoorde: de eikes zijn kapot en de 
visjes zwemmen niet meer rap genoeg.
Tja, wat doe je daar aan als aquariaan ?

----------------------------------------------------------------------------
4D-vergadering september 2019
Een heel programma werd weer afgewerkt: de 
medewerkers en standhouders kregen  om te beginnen 
een informatieve briefing i.v.m. de Open House. Deze 
gezellige activiteit is als u dit leest voorbij. 
Bij de spraakmakende video's werd een supersnelle 
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renovatie van een tuinvijver getoond, een 
life vervelling van een Florida-kreeft, de 
actuele pythonslangenhistorie, en we gingen 
op bezoek bij aquariumplantenkwekerij 
AquaFleur in Nederland. 
Met de virtuele mogelijkheden van heden 
brachten we een becommentarieerd bezoek 
aan enkele aquariumshows. Pascal Wuyts 
maakte er zijn debuut als cameraman. 
Binnenkort gaat zijn eerste langspeelfilm 
in première: ”finding Shrimply” of zoiets. 
Onze ploeg bezocht de tentoonstellingen 
van Gracilis Westerlo, Pristella Schoten, De 
Minor Rupel Vaartland en  Gracilis Hoboken. 
Genoeg visjes gekeken op 1 dag mannen, 
of was het alleen maar een excuus om thuis 
weg te zijn? 
Ook de opnamen van het recente 
bakkenbezoek bij Jurgen Cosemans werden 

getoond. Wat zijn we toch bezige bijen 
(pardon haaien)! 

Rudy Wouters was door omstandigheden afwezig, 
en het voorziene interview over roodschaargarnalen werd 
daarom verschoven naar een volgende bijeenkomst. 
Na een pauze werd de 1€-tombola afgewerkt en bracht 
onze voorzitter een mooie voorstelling van zeldzame en 
speciale vissoorten vanuit alle windstreken. Vatbaar voor 
een vervolg was de conclusie. 
----------------------------------------------------------------------------
De Antwerpse beurs "Naturaria Fair" van Terra VZW 
& Aquatom is eind september al vele jaren vooral de 
place-to-be voor terrariumliefhebbers, maar ook de 
aquariumhobby is een onderdeel van het marktgebeuren. 
Natuurlijk was Zilverhaai Beringen weer present en zelfs 
met een standruimte van 12 meter. Een ploeg van 7 man 
sterk zorgde voor verkoop en promotie. Hier werd ook de 



start genomen met de verdeling van 20.000 flyers voor 
LimBeurs 2020 (editie 30). 
De winnaar van de gebruikelijke e-ledenactie kwam ditmaal 
uit Frankrijk, maar dat heb je wellicht al vernomen via 
internet.
----------------------------------------------------------------------------
Al wie de flyer van Vivarium 2019 al goed heeft bekeken zal 
wel een bekende Zilverhaai zijn tegengekomen. Niet echt 
opvallend maar het is toch Wesley Nouwen uit Heppen die 
onbewust figureert op duizenden flyers.

----------------------------------------------------------------------------
Open House (editie 2019)... bijdrage van Theo R.
Het is weer voorbij, die mooie zomer, maar voor ons ook 
weer onze jaarlijkse Open House. 

Al vroeg in de morgen waren enkele dapperen paraat om de 
voorbereidende werken te doen. De tafels en stoelen voor 
standhouders en cafetaria moesten worden klaargezet. 
Diegenen die een verkoopstandje hadden moesten door de 
regen hun te verkopen waren binnendragen. Gelukkig kon 
men de auto vrij dicht bij de ingang parkeren. Wat weerom 
opviel was dat je toch bijna altijd dezelfde gezichten ziet 
om de handen uit de mouwen te steken (en dan stellen 
anderen zich de vraag hoe het komt dat zij niet vooraan 
staan in de tussenstand van het clubkampioenschap).

Gedurende de dag was het geen stormloop, ook niet voor 
de eerste 100 met een uitgeprinte bon voor een goodiebag, 
het was een gestaag binnenkomen van bezoekers. 
Het was vandaag immers ook open bedrijvendag, en in 
Hasselt waren alle winkels open. Ik kan niet inschatten 
of er ook veel verkocht is. Het was wel een doorlopende 
informatiedag en er zijn wel interessante gesprekken 
gevoerd, wat geleid heeft tot 4 nieuwe inschrijvingen. Op 

Deze groepsfoto met een aantal ambasadeurs van 
Zilverhaai Beringen verscheen in het weekblad 

‘Deze Week’ en in de internetgazet van Beringen. 
(foto: Patrick Cosemans)

dit vlak kunnen we dus wel van een succes spreken. 
Sandra V. had zoals vorig jaar weer voor lekkere 
pompoensoep gezorgd. Gezellig was het zeker, zo met 
liefhebbers een dag onder mekaar.

Rond 16.00 u waren (waarschijnlijk) dezelfde helpende 
handen van ’s ochtends begonnen met alles op te ruimen. 
Kunnen we van een geslaagde activiteit spreken? We 
zullen binnen het bestuur een evaluatie doen en kijken of 
er een volgende editie komt. In elk geval bedankt aan allen 
die hun zondag ten dienste gesteld hebben van de club.

-----------------------------------------------------------------------------
Zondag Open House in Beverlo, maandag vakbeurs Dibevo 
in Rijswijk Nederland, dinsdagavond oktobervergadering 
en dan vrijdag nog eens naar de Aqua-Expo-Tage in 
Dortmund (D). Een drukke week vooral voor de Luyten 
brothers want zij waren op al deze bijeenkomsten paraat. 
Op Aqua-Expo-Tage in Dortmund ook nog ander Zilverhaai-
volk ter plaatse; Elders in deze editie tref je hierover een 
verslag aan van Kenny Mertens.

het leven
zoals het is...

van een kip.



Om te beginnen heb ik goed nieuws en 
slecht nieuws. Het slechte nieuws: het 
karretje van Sandra Vanlangenakker bleek 
bij de crash toch meer schade opgelopen te 
hebben dan gedacht, en is total loss!!! En nu 
het goede nieuws: Sandra rijdt rond met een 
gloednieuw autootje.
----------------------------------------------------------
Ik heb nog goed nieuws: het dak van de 
woning van Filip M., dat een eeuwigheid 
geleden weggeblazen was, is eindelijk 
zo goed als hersteld. Als dit maandblad 
verschijnt zou alles in orde moeten zijn. 
Ja Filip, je zal je aquaria terug aan de kraan 
moeten bijvullen ipv ze gewoon onder de 
lekken te zetten.
----------------------------------------------------------
De 4D-vergadering van oktober dan. 
Op de leestafel lagen de gebruikelijke 
buitenlandse magazines, en ook korting-
kaarten voor Vivarium, en zelfs voor de 
gegadigden de nieuwe Sera-kalenders voor 2020. 
Conny D. had voor de halloweensfeer gezorgd. Als het zo 
maar iets is hé Conny, de mensen doen griezelen.
Ditmaal speelde het trage COR-internet ons parten. 
Misschien lukt het beter op ons toekomstig stekje, maar 

dat is blijkbaar nog niet voor de nabije toekomst. 
Het was dus de bedoeling om een trailer te 

tonen van de komende Vivariumbeurs, 
maar die ging volkomen de mist in. 

 Een terugblik op de voorbije Messe 
in Dortmund lukte wel, en zo kreeg iedereen met foto’s 
en filmpjes een indruk over wat er op de Aqua-Expo-Tage 
zoal te beleven viel.
Na een minipresentatie over roodschaargarnalen door 
Rudy W., ervaren houder van deze diertjes, werd hij 
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door Theo L. geïnterviewd. Rudy had 
voor de gelegenheid 2 flippotten met 
roodschaargarnalen meegebracht, die 

achteraf werden weggegeven.

Bij de spraakmakende video’s werden deze  
spectaculaire filmpjes vertoond:
1. Een kijkje onder water tijdens Vivarium 2017
2. Demo CoralCrete koralen/kienhout verlijmen met   
 2-componenten lijm epoxy 
 (zie ook BN 235 op onze website)
3. Stormachtig ontbijt voor Tilapia’s
4. Schitterende plantenbakken van Tropica uit    
 Denemarken.

Na de pauze vergastte Filip de aanwezigen op een boeiende 
presentatie, zorgvuldig gedocumenteerd, met bewegende 
beelden over allerlei verschillende voortplantingsvormen 
bij vissen. Ik moet zeggen: die beestjes kennen méér 
standjes dan wij mensenkinderen.
---------------------------------------------------------------------------
De “ambassadeurs” van onze club hebben weer hun 
best gedaan op de Vivariumbeurs in Rosmalen. Het was 
er twee dagen een drukte van jewelste. Elders in dit HE-
nummer brengt Kenny Mertens verslag uit.
----------------------------------------------------------------------------
Om de goede verstandhouding binnen de Limburgse 
clubs te onderhouden proberen de mensen van het 
bestuur en geïnteresseerde leden 
deel te nemen aan activiteiten die de 
collega’s organiseren. Een redelijke 
Z-delegatie was daarom ook op zondag 
10 november present op de eetdag van 
Tanichthys Hasselt. 
Als het maar eten en feesten is,  hé !
----------------------------------------------------------------------------
Nu we het toch over Tanichthys hebben. 
Zilverhaai Beringen bestaat thans 43 jaar, maar dat is nog 
een jonkie vergeleken met de collega’s uit Hasselt. Op 15 



november werd er naar aanleiding van 70 jaar Tanichthys 
duchtig gefeest. Het Z-bestuur kreeg een uitnodiging, en 
enkele bestuursleden waren erbij. 

In het oud stadhuis van Hasselt werd gestart met de 
huldiging en een jeneverreceptie. 
Na deze plechtigheid volgde een gastronomisch diner met 
aangepaste dranken in het nabije “Smaaksalon”. 
Het was een topper in de geschiedenis van Tanichthys 
Hasselt. Als het maar eten en feesten is hé!
-----------------------------------------------------------------------------
Ons clubblid Joeri Vandevenne uit Lummen is vader 
geworden van een flinke zoon: Arno.     =====>
Het lijdt geen twijfel dat die later een goed aquariaan zal 
worden. Hij krijgt het letterlijk met de paplepel binnen: 
zijn bedje staat naast het aquarium. Jong geleerd is oud 
gedaan hé.
-----------------------------------------------------------------------------
En tot slot : onze erevoorzitter Jos Jansen heeft blijkbaar een 
abonnement op het Jessa-ziekenhuis, en een rittenkaart 
voor de ambulancedienst. Na 2 herseninfarcten heeft hij nu 

te maken met wat dokters een “gewrichtsinfarct” noemen 
(héél pijnlijk). Hij moet dringend een nieuwe heup krijgen, 
maar hij is blijkbaar nog niet aan de “nieuwe patatten”, 
want er zijn een paar verwikkelingen. Jullie zullen dus zijn 
charmante aanwezigheid nog een tijdje moeten missen.
(en ook die van mij).
-----------------------------------------------------------------------------


